
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Formannskap 
Møtested: Marthabrygga i Råkvåg 
Dato: 30.08.2018 
Tid: 09:00-14:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Steinar Saghaug Leder IF-HØ 
Liv Darell Nestleder IF-SP 
Bjørnar Buhaug Medlem IF-SP 
Camilla Sollie Finsmyr Medlem IF-SP 
Benjamin Schei Medlem IF-HØ 
Bjørn Vangen Medlem IF-HØ 
Linda Lutdal Medlem IF-HØ 
Marthe Småvik Medlem IF-FRP 
Knut Ola Vang Medlem IF-AP 
Maria Husby Gjølgali Medlem IF-AP 
Harald Fagervold Medlem IF-PP 
Line Marie Rosvold Fjeldahl Medlem IF-V 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Per Kristian Skjærvik MEDL IF-AP 
Viggo Lian MEDL IF-AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Geir Ole Gjølgali Per Kristian Skjærvik IF-AP 
Sylvia Elverum Viggo Lian IF-AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Vigdis Bolås Rådmann 
Ørjan Dahl Økonomisjef 
Tore Solli Leder næringsavdelingen 
Kjersti Lerstad Sekretær 

 
 
Merknader:  
 
Ingen merknader til innkalling og dermed godkjent. 
 
Harald Fagervold (PP) møtte kl. 09:25 under orientering om rovdyrsituasjonen på Fosen (før 
saksbehandling). 
 
Møtet varte til kl. 14:30. Formannskapet fikk omvisning i sildeutstillingen på Salteriet og ved nye 
Mælan skole etter møtets slutt.  
 



Orienteringssaker:  
 
- Rovdyrsituasjonen på Fosen ved leder næringsavdelingen Tore Solli. 
  

 
 
- Status jordras ved ordfører Steinar Saghaug og rådmann Vigdis Bolås 
Evalueringsmøte med kriseledelsen, psykososialt kriseteam, politi, Sivilforsvaret og 
fylkesmannen mandag 27.08. Formål: Dele erfaringer, lære av erfaringene og peke på 
oppfølgingspunkter. Konklusjon: god håndtering av krisehendelsen. Oppfølgingspunkter 
vurderes i sammenheng med at ny kriseberedskapsplan utarbeides. 
Møter med grunneiere som fortsatt er berørt.  
Det bør vurderes om det er behov for oppdatert informasjon til innbyggerne.   
 
 
 - Avtale mellom Fosen Innovasjon og Indre Fosen kommune ved leder 
næringsavdelingen Tore Solli. 
 

 



 
 
 
 
- Avtale mellom Trøndelag fylkeskommune og Indre Fosen kommune om samarbeid 
knyttet til planarbeid og realisering av byggeklar tomt til videregående skole i Vanvikan 
ved rådmann Vigdis Bolås. 
  
Se avtale: 
 





 
Ordfører orienterte om at det har vært flere forhandlingsmøter mellom kommunen og Stranda 
Fjordsenter AS og Stiftelsen Sjølyst bosenter angående erverv av tomt knyttet til videregående 
skole.  
 
 



 
 
 
Drøftingssaker:  
 
- Økonomi - utfordringer og muligheter. Innledning ved økonomisjef Ørjan Dahl og 
rådmann Vigdis Bolås  

 
 
 



 
 
 
 



 
 
 

 
 
 



 
 
 



 
 
 



 
 





 
 
Innspill til arbeidet med økonomi- og handlingsplan: 

- Skulle gjerne hatt oversikt over utviklingen av arbeidsplasser i kommunen. Trøndelag 
forsking og utvikling utførte en analyse for Indre Fosen for to år siden, og tallmateriale 
som ble lagt fram på næringskonferansen på Museet Kystens Arv kan tas fram.  

- Ønskelig med en oversikt over mulige strukturendringer i kommunen, inkludert 
organisasjonsstrukturen, i forbindelse med økonomi- og handlingsplanprosessen.   

 
Gruppelederne avtaler egne partimøter der muligheter for investeringer framover drøftes. 
Deretter samles gruppelederne til et eget gruppeledermøte i etterkant.  
 
 
Vanvikan barnehage og Borgly barnehage: 
Det oppfordres til dialog mellom barnehagene for å finne gode løsninger på beliggenhet i 
Vanvikan. Ikke behov for å legge fram sak for kommunestyret om antall ekvivalenter i Vanvikan 
barnehage. Det er ønskelig at størrelsen på ny Vanvikan barnehage bygges ut fra antall 
ekvivalenter som Vanvikan barnehage har i dag. Tiden vil vise hvor mange ekvivalenter det blir 
behov for. Viktig å bygge stor nok barnehage.   
 
 
- Videreføring av Fosenvegene AS. Innledning ved ordfører Steinar Saghaug.  
 
Fylkeskommunen har besluttet å overføre aksjene i Fosenvegene AS til Fosen-kommunene. 
Formannskapet må snart ta stilling til om selskapet «Fosenvegene AS» skal  

- legges ned er at prosjektet er ferdig? 
- fortsette å være en pådriver for veiprosjekt? 
- fusjoneres med Fosenbrua AS? 

Viktig å se dette i sammenheng med Fosen Regionråds fremtid.  
Stemningen i formannskapet er at Fosenvegene AS ikke bør fusjonere med Fosenbrua AS på 
kort sikt.  
 
Fosenvegene i tidligere Rissa kommune:  
Det foregår grunnboringer i Botn. Venter på analysesvar. 
 
 



- Samfunnsutvikling i Indre Fosen kommune: Næring, boligtomter, samferdsel og 
kommunale tjenester. 
 
Samferdsel: 
- Gruppa er i dialog med ATB for å etablere fast bussforbindelse mellom Leksvik og Rissa. 
Flere anløp på Hysnes er også tema fordi det er signalisert behov fra Unicare Helsefort. 
 
Boligtomter: 
Gruppa har vært i kontakt med både programleder for omstillingsprogrammet og 
kommunikasjonsansvarlig i kommunen om et samarbeid om å skape bolyst.  
Eksempler på tiltak: 
- Sette i gang et bolystprosjekt (boligtomter presenteres på en ny og spennende måte) 
- Skaffe ambassadører i hver grend 
- Drive med ulike markedsføringstiltak, for eksempel infostand på Flakk (ferje) der noen ønsker 
velkommen til Indre Fosen kommune 
- Utarbeide en velkomstpakke fra ordfører 
 
Gruppa kan søke midler fra Omstillingsprogrammets satsing på «attraktivitet for næringslivet».  
Det finnes allerede mye bra markedsføringsmateriale for ulike grender som kan benyttes.  
Dette bør i første omgang være et Indre Fosen-prosjekt. Resten av Fosen kan evt. koples på 
etter hvert. 
 
Sundsåsen: 
Malenaaunet blir kostbare tomter / boliger. Det bør vurderes å satse mer på Sundsåsen og 
kanskje redusere boligområdet på Malenaaunet til å gjelde det øverste området. 
 
 
Informasjon ved ordføreren 
 
- Ordfører og rådmann har sammen bevilget kr 5000 til martnan i Rissa, martnan i Leksvik og til 
Familiedagen i Vanvikan. 
  
- Grensejustering Verrabotn. Verran og Steinkjer kommuner er ikke tilfreds med anbefalingen 
fra Fylkesmannen til Kommunal- og moderniseringsdepartementet om grensesettingen mellom 
Indre Fosen kommune og nye Steinkjer kommune fra 2020. De har invitert seg selv til 
statsråden for å legge fram sitt syn. Ordfører i Indre Fosen har hatt, og har, kontakt med 
sentrale politikere om saken. 
 
- Vi får klare meldinger om at det går tregt med sammenslåingen av vekstbedriftene NORIS AS 
og Kroa Produkter AS. Ordfører og rådmann vil ha møte med styrelederne om dette. 
 
- Bygdaboka i Leksvik, bind 2, skal kanskje digitaliseres. Det har kommet innspill på en del feil i 
bind 1. Dette unngås i bind 2 hvis den digitaliseres, da feil kan rettes opp når det oppdages. 
Det har vært møte med bl.a. leder av bygdeboknemnda om dette. 
 
- Indre Fosen kommune har mottatt to regnbueflagg. Formannskapet sa i et tidligere møte at 
det er ønskelig å heise flaggene ved noen anledninger. Det vil bli flaggheising hver 25. juni som 
er Regnbueflaggets fødselsdag. 
Pride-Trondheim åpnes 7. september, og det vil også i år heises flagg denne dagen.  
 
- Dialysen i Leksvik er ikke avklart enda. Formannskapet ber om å få beskjed når dette er 
avklart. 
 
- Fiberutbygging. Uheldig at anbudet på Sæter ikke fikk med alle de som hadde signert på at de 
var interessert. Det jobbes med at dette endres slik at fiberen likevel vil omfatter alle, og det ser 
ut til at det ordnes opp i det. Det er ønskelig med en forklaring på hvorfor anbudet ble lagt ut på 
denne måten. 



 
- Sansehagen ved sykehjemmet i Rissa blir snart ferdigstilt. 
 
- Ikke tilgjengelig jordmorvakt for innbyggerne i Indre Fosen kommune 
Det vil fra 1. september ikke lenger være tilgjengelig jordmorvakt for innbyggerne i Indre Fosen 
kommune. Jordmorvakta avvikles på grunn av mangel på jordmorressurs. Det er St. Olavs 
hospital som er oppdragsgiver for denne ordningen og avviklingen skjer i samråd med 
sykehusets fødeavdeling. Indre Fosen vil jobbe for et samarbeid med de andre kommunene om 
jordmorberedskap. 
 
- 26. september er det Eldres dag.  
 
- Årlig medarbeidersamtale med rådmannen. Ordfører og opposisjonsleder gjennomfører det 
ved anledning. 
 
 
Informasjon ved rådmannen 
 
-  Det eksisterer flere legater både i tidligere Leksvik og Rissa kommuner. 
Formannskapet foreslår at ordfører, varaordfører og opposisjonsleder velges som medlemmer i 
det nye legatstyret. Disse må velges av kommunestyret. 
  
- Innbyggerne i Verrabotn, som blir en del av Indre Fosen kommune fra 2020, skal stemme i 
Indre Fosen under valget 2019. Aktuelle personer i dagens Verran kommune må involveres i 
partienes nye nominasjonslister. Partiene i Indre Fosen tar selv kontakt med de aktuelle i 
Verran kommune.  
 
- Ordførerkjede er under produksjon. Det vil koste ca. kr 100.000. Administrasjonen vil foreslå 
at beløpet legges inn i budsjettkorrigeringen i løpet av høsten.  
 
- Kirken i Indre Fosen kommune v/ prosten har ansvaret for tilrettelegging av bispevisitas i 
slutten av november / begynnelsen av desember. Kirkens samarbeid med kommunen er et 
viktig tema. Ordfører, varaordfører, opposisjonsleder og rådmann stiller i et møte med biskopen 
den 30. november.  
 
- Fosen-kommunene skal ha felles formannskapsmøte den 3. oktober ved grendehuset i  
Skaugdalen. Indre Fosen kommune er vertskommune. Temaene er næringsvennlig region, 
digitalisering i kommunene på Fose, helseplattformen og ambulansetjenesten. Distriktssenteret 
har kommet med innspill på at de ønsker å samarbeide om et arrangement hvor de har 
kommunereform og bygdeutvikling som tema.  
 
- Reiselivsselskapet Visit Trondheim ble presentert under felles formannskap i 
Trondheimsregionen i mars, og kommunene ble invitert til å knytte seg til selskapet. De fleste 
kommunene, kanskje alle i Trondheimsregionen er interessert. Det er ny daglig leder i 
selskapet, Tanja Holmen, og hun ønsker å jobbe med strategier utover høsten. Hun vil gjerne 
ha dialog med Indre Fosen når hun har kommet et stykke på veg i arbeidet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Saksnr Sakstittel  Lukket 
PS 32/18 Utviklingsprisen for Fosen 2017 - forslag på kandidater fra 

Indre Fosen 
 

PS 33/18 Søknad om økonomisk støtte til Sandøy-museum  
PS 34/18 TV-aksjonen 2018 - kommunebidrag  
PS 35/18 TV-aksjonen 2018 - "Mindre alene sammen" - anmodning om 

å opprette kommunekomite 
 

PS 36/18 Gbnr. 275/146. Indre Fosen kommune. Godkjenning av 
kjøpekontrakt. Georg Julian SAndvik 

 

PS 37/18 Gbnr. 275. bnr. 110 og 173. Indre Fosen kommune.  
Godkjenning av kjøpekontrakter med:Per Ivar Winge og 
Vegen Eiendom AS 

 

PS 38/18 Gbnr. 277/47. Grandehagen Boligfelt. Deling av regulert 
boligtomt 

 

PS 39/18 Navn på veg i Åsheim boligområde  
 
 

PS 32/18 Utviklingsprisen for Fosen 2017 - forslag på kandidater fra Indre Fosen 

Saksprotokoll i Formannskap - 30.08.2018  
 
Behandling: 
 
Formannskapet i Indre Fosen kommune foreslår Petter Bakøy som kandidat til Utviklingsprisen 
for Fosen 2017. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Formannskapet i Indre Fosen kommune foreslår Petter Bakøy som kandidat til Utviklingsprisen 
for Fosen 2017. 
 
 

PS 33/18 Søknad om økonomisk støtte til Sandøy-museum 

Saksprotokoll i Formannskap - 30.08.2018  
 
Kulturutvalgets forslag til vedtak i formannskapet:  

Prosjektet må beskrives mer konkret og samarbeidet med alle impliserte parter må gjøres mer 
tydelig. Saken utsettes til at kulturutvalget har fått behandlet saken på nytt.  

 
Behandling: 
 
Harald Fagervold (PP) og Geir Ole Gjølgali (AP) erklærte seg inhabile i saken, etter 
forvaltningslovens §6. De fratrådte derfor behandlingen av saken. 
 
Endelig vedtak: 
 
Prosjektet må beskrives mer konkret og samarbeidet med alle impliserte parter må gjøres mer 
tydelig. Saken utsettes til at kulturutvalget har fått behandlet saken på nytt.  

 



PS 34/18 TV-aksjonen 2018 - kommunebidrag 

Saksprotokoll i Formannskap - 30.08.2018  
 
Behandling: 
 
Formannskapet i Indre Fosen besluttet å bidra med kr 20.000 til TV-aksjonen 2018. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Formannskapet i Indre Fosen bidrar med kr 20.000 til TV-aksjonen 2018. 
 
 

PS 35/18 TV-aksjonen 2018 - "Mindre alene sammen" - anmodning om å opprette 
kommunekomite 

Saksprotokoll i Formannskap - 30.08.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt.  
 
Endelig vedtak: 
 

1. Oppvekstutvalget velges til Indre Fosen kommune sin komité for TV-aksjonen 2018. 
2. Administrasjonen og frivilligsentralene vil bistå utvalget i arbeidet.  

 
 

PS 36/18 Gbnr. 275/146. Indre Fosen kommune. Godkjenning av kjøpekontrakt. 
Georg Julian SAndvik 

Saksprotokoll i Formannskap - 30.08.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Kjøpekontrakten mellom Indre Fosen kommune og Georg Julian Sandvik av 20. juni 2018 
godkjennes slik den foreligger. 
 
Rådmannen gis delegert fullmakt til å foreta nødvendig saksbehandling for at salget skal kunne 
gjennomføres. 
 
 

PS 37/18 Gbnr. 275. bnr. 110 og 173. Indre Fosen kommune.  Godkjenning av 
kjøpekontrakter med:Per Ivar Winge og Vegen Eiendom AS 

Saksprotokoll i Formannskap - 30.08.2018  
 
Behandling: 



 
Line Marie Rosvold Fjeldahl (V) foreslo å utsette saken og ber administrasjonen om å utrede 
saken videre ut ifra innspill i formannskapet.  
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Formannskapet utsetter saken og ber administrasjonen om å utrede saken videre ut ifra innspill 
i formannskapet. 
 
 

PS 38/18 Gbnr. 277/47. Grandehagen Boligfelt. Deling av regulert boligtomt 

Saksprotokoll i Formannskap - 30.08.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt.  
 
Endelig vedtak: 
 
Rådmannens forslag til deling av regulert boligtomt i Grandehagen boligfelt godkjennes slik det 
foreligger. 
 
Rådmannen gis delegert fullmakt til å underskrive kjøpekontrakter, samt foreta nødvendig 
saksbehandling for at delinga og salget av parsellene kan gjennomføres. 
 
 
 

PS 39/18 Navn på veg i Åsheim boligområde 

Saksprotokoll i Formannskap - 30.08.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Arnrommet vedtas som navn på atkomstvegen i reguleringsplanen for Åsheim boligområde. 
 
 


